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Notulen algemene ledenvergadering d.d. 18 april 2023 
 

1) Opening 
     Voorzitter Ronald Wierstra  opent om 20.00 uur de vergadering en  
     heet alle aanwezigen welkom. Een speciaal welkom is er voor de  
     aanwezige ereleden, de aanwezige leden van de gemeenteraad en  
     Johan Timmermans en Nynke Penninga die de presentatie  
     (agendapunt 8) gaan verzorgen. De inhoud van dit agendapunt heeft  
     er waarschijnlijk mede voor gezorgd dat de zaal helemaal vol zit. 
   
     Lijst van aanwezigen:  
     Alex Nijboer (FNP), Bote Bergsma, Tialda Zwart, Sjoerd Jan Zwart,  
     Gosse Visser, Thomas Feitsma, Douwe Terluin, J.C. de Bakker, E. de  
     Bakker, D. Sesseler, Jolinca Bouma, Baukje Dijkstra, fam. Algra, fam.  
     Mulder, A.G. Korporaal, de Ruiter, H. Schukking, H. Scheffer, Remco  
     Schraa, Martijn Veenstra, Oepke Veenstra, Remco Veenstra,  
     M. Reitsema, E. de Jong, Douwe Bakker, Jinke Duursma, 
     Doetie van Kammen-Wiersma, Colleen Vos, Lieuwe Feenstra,  
     Fam. Weerman, Gerard Rinsma, Henk en Trynke Geertsma,  
     Sietse Bosu, Peter Peereboom, Anne Johan Sikkens,  
     René Nouta (TWW), Henk Westerhoff,  
     Alex Nijboer (FNP), G. Leistra, fam. G. Postema, 
     Ypie Bouma, J. Smid, Auke Groenhof, Ellen Atteveld, Corien van der  
     Linden (PvdA / Grien Links), Annelies Luinstra, Simon Bakker,  
     Sasja Ivanova, Mariska Wieringa (CDA), Eize Speerstra,  
     Willem Boelens, Jan Dijk (SAH), Wout van Dijk, Jurjen Uitterdijk,  
     Afke Nouta, H. en S. Tolsma, Cor Hergaarden, M. Oldeolthof,  
     E. Slotegraaf-Drost, Gerard Nota, Marc Bergstra, Albert Oost,  
     A. Grootjhoff, Jan en Wietske Dijkema, Peter Feitsma,  
     G. van der Meulen, Wytske Baars-Stienstra, Piet Schriemer 
     Els Breimer (VDH), Ronald Wierstra (VDH), Jenny Bouma (VDH),  
     Marije van der Meer-Punt (VDH), Wynet Bakker-Soepboer (VDH),  
     Gerrit Anema (VDH), Arjan Sinnige (VDH), Sape de Haan (VDH). 

 
     Afwezig met kennisgeving : Harry van Borkulo, Hendrik Kampen,  
     Aleida Agema (PvdA), Michiel Klont (Grien Links). 
      
     De agenda wordt vastgesteld. Door de aanwezigen worden geen  
     andere agendapunten aangedragen.  

 
2) Ingekomen stukken en mededelingen: Geen. 
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3)Notulen ALV 26 april 2022. 
Geen opmerkingen, de notulen worden vastgesteld. 

     Naar aanleiding van:  
     * Bote Bergsma vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot  
     het fietspad langs de Zomerweg tussen Tytsjerk en Hurdegaryp.  
     Voorzitter Ronald Wierstra geeft aan dat er, zo als het nu lijkt,  
     eindelijk schot in de zaak komt, mede doordat er vanuit de provincie  
     gelden voor de aanleg van fietspaden zijn vrijgemaakt.  
     Er is een paar keer overleg geweest tussen de gemeente, 
     de Seniorenraad, Dorpsbelangen Tytsjerk en VDH. 
     * Bote Bergsma vraagt naar de toegezegde actie m.b.t.  
     Hondenpoepbeleid; VDH heeft dit op de agenda laten zetten van het  
     overleg in mei van B & W met alle verenigingen van dorpsbelangen. 
     * Bote Bergsma vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de bibliotheek  
     en of er ook actie ondernomen is nadat hiervoor vanuit het rijk extra  
     gelden zijn verstrekt; wat dat laatste betreft is er inderdaad actie  
     ondernomen; provinciaal overleg heeft echter geleid tot investeringen  
     elders in de provincie; wat de situatie in Hurdegaryp betreft: we zijn  
     erg tevreden met de uitbreiding voor de 0- tot 12-jarigen; over de  
     situatie in het Maskelyn is het bestuur nog steeds ontevreden; overleg  
     met de huidige bibliotheekstichting heeft niks meer opgeleverd; we  
     hopen dat de gemeente binnenkort met een andere stichting in zee  
     gaat. 
     * Bote Bergsma vraagt naar de bereikbaarheid van de AED in het  
     Maskelyn ; deze vraag wordt doorgespeeld naar de werkgroep  
     HartSlagNu Hurdegaryp. 
     * Albert Oost vraagt naar het contact met de winkeliers van het  
     winkelcentrum naar aanleiding van de vraag uit de vorige vergadering  
     naar een vrolijker aankleding van het winkelplein; antwoord: dit heeft  
     (nog) niks opgeleverd. 
 

4)Jaarverslag 2022 van de secretaris. 
Geen opmerkingen. 
 
5)Jaarverslag 2022 en begroting 2023 van de penningmeester. 

     Het financieel jaarverslag 2022 en de begroting 2023 worden  
     doorgenomen. Ook is het financieel jaarverslag van SAH (Steunfonds  
     Activiteiten Hurdegaryp) bijgevoegd. 
     De inkomsten lagen in de lijn der verwachting, er is minder uitgegeven  
     dan begroot. De contributie blijft ook komend jaar hetzelfde, € 2,50. 
     De flyer van VDH in de TWW van maart 2023 heeft in 1 week tijd al 30  
     nieuwe leden opgeleverd! 
 

6)Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie. 
     De kascommissie (Angelique Dijkman en Douwe Bakker) heeft de kas  
     gecontroleerd en in orde bevonden en daarmee wordt  
     penningmeester Arjan Sinnige gedechargeerd. Tevens wordt de  
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     begroting 2023 vastgesteld. Ook heeft de kascommissie het financieel  
     jaaroverzicht 2022 van SAH gecontroleerd en goedgekeurd. 
     De voorzitter bedankt Angelique en Douwe voor hun deelname aan de  
     kascommissie. 
     De nieuwe kascommissie zal bestaan uit Douwe Bakker (2de keer) en  
     Remco Schraa. Tialda Zwart blijft beschikbaar als reserve.  

 
7)Bestuursverkiezing. 

     Marije van der Meer-Punt treedt na 3 jaar af als bestuurslid; Marije  
     heeft zich o.a. erg ingezet voor het plaatsen van de lessenaars langs  
     markante gebouwen in Hurdegaryp en het ontwikkelen van de daaraan  
     gekoppelde wandelroute door ons dorp.  
     Marije wordt bedankt met een bos bloemen en een exemplaar van het  
     boek “Hurdegaryper Oaljekoeken”. 
     Het bestuur gaat voorlopig verder met 7 personen, maar blijft  
     alert op geschikte nieuwe leden. 
 

8)Plannen voor ’t Súd III en het oude Tjalling Koopmans 
College. 

     Johan Timmermans (beleidsmedewerker “Wonen” van de gemeente)  
     geeft een presentatie over de stand van zaken m.b.t. het oude T.K.- 
     College (er is eindelijk toestemming voor de sloop van alle bebouwing;  
     er moet nog wel gekeken worden naar de aanwezigheid van  
     beschermde dieren en / of planten) en ’t Súd III (wanneer de  
     bestaande kaders gehandhaafd blijven dan zou er in de herfst al  
     kunnen worden begonnen met de bouwvoorbereidingen).  
     Op beide plekken zit een woonbestemming en Johan roept aanwezigen  
     op zich aan te melden voor de 2 werkgroepen die verder gaan helpen  
     met het concretiseren van de woningbouwplannen. 
     Na de presentatie is er alle tijd om situatietekeningen te bekijken,  
     daarover met elkaar van gedachte te wisselen en ideeën aan te  
     dragen. 
     Aan het eind van de avond hebben zich al een 20-tal kandidaat- 
     Werkgroep-leden gemeld; zij krijgen binnenkort meer informatie en  
     worden uitgenodigd voor een eerste werkgroep-bijeenkomst. 
     Wat het oude T.K.-terrein betreft: de intentie is om het gehele  
     “Maskelyn-gebied” “groener” te maken. 
     Nb: de woonvisie van de gemeente is te vinden op :  
     www.kaw.nl/projecten/woningmarktanalyse-noordoost-fryslan/ 
     De vorderingen van de werkgroepen in Hurdegaryp zijn te volgen op     
     denkmee.t-diel.nl; ook kan iedereen daar ideeën plaatsen. 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.kaw.nl/
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9)Rondvraag 
* Albert Oost: vraagt naar de betekenis van de Stichting Wetterwalden. 
De voorzitter legt uit wat deze Stichting doet (voor meer informatie zie 
www.wetterwalden.nl); alle Verenigingen voor Dorpsbelangen van de 
dorpen rondom het natuurgebied het Bûtenfjild zijn betrokken bij deze 
stichting en stimuleren de activiteiten door een jaarlijkse donatie. 
* Bote Bergsma vraagt naar de ontwikkelingen m.b.t. de oude Rabobank. 
De voorzitter geeft aan dat er de laatste maanden behoorlijke stappen zijn 
gezet m.b.t. een nieuwe invulling; nu is er echter nog niks concreets te 
melden. 
* Wietske Baars vraagt aandacht voor de Midnightwalk op 24 juni 2023, 
georganiseerd door de Lions. 
 
10)Sluiting. 
Voorzitter Ronald Wierstra sluit om 22.30 uur de vergadering en wenst 
een ieder wel thuis.  
 
Sape de Haan 
Secretaris VDH 
18 april 2023 
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